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RG.0012.11.2011 
 

Protokół Nr 11/11 
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego                                     

  i Rolnictwa 
odbytego w dniu 27 grudnia 2011  roku 

 
 
Porządek posiedzenia: 
I.   Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 
II.  Przyjęcie porządku obrad. 
III. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
IV. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy na najbliższą sesję. 
V.  Sprawy bieżące, wolne wnioski i zapytania. 
VI. Zakończenie posiedzenia Komisji. 
 
Ad. I.  
Komisja rozpoczęła obrady o godz. 905 a zakończyła o 1025. 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Przewodniczący Komisji Tomasz 
Budziło, który powitał przybyłych członków Komisji i gości zaproszonych.  
Następnie na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad          
(na 4 Członków Komisji obecnych było 4). Lista obecności znajduje się w 
załączeniu do niniejszego protokołu. 
 
Ad. II. 
Przewodniczący Komisji Tomasz Budziło przedstawił proponowany porządek 
obrad. 
Zaproponowany porządek obrad został przyjęty – 4 głosy „za” – jednogłośnie.  
 
Ad. III. 
Protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji został przyjęty bez uwag – 4 głosy 
„za” – jednogłośnie.  
 
Ad.IV/1. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy (dot. nieruchomości położonych w m. Antoniów) przedstawiła 
pracownik Urzędu Gminy Magdalena Grębowiec.  
P. Grębowiec poinformowała o pozytywnej opinii Zebrania Wiejskiego w 
Antoniowie w kwestii sprzedaży nieruchomości. 
Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu projekt uchwały  został pozytywnie zaopiniowany jednogłośnie – 
4 głosy „za”. 
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Ad.IV/2. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy (dot. nieruchomości położonej w m. Rzeczyca Długa) 
przedstawiła pracownik Urzędu Gminy Magdalena Grębowiec, informując o 
pozytywnym zaopiniowaniu sprzedaży nieruchomości przez Zebranie Wiejskie 
w Rzeczycy Długiej. 
Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag. 
W głosowaniu przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany 
jednogłośnie – 4 głosy „za”. 
 
Ad.IV/3. 
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia wzorów formularzy 
informacji i deklaracji podatkowych przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu 
Podatków Danuta Chamera. 
Nie zgłoszono uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
Przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu – 
4 głosy „za” - jednogłośnie. 
 
Ad. IV/4.  
Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2011r. 
przedstawiła i omówiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga. 
Przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany w głosowaniu    
jednogłośnie – 4 głosy „za”. 
 
Ad. V.  
Komisja, jako organ mający w swym zakresie sprawy związane z  
bezpieczeństwem publicznym, postanowiła zaprosić na następne posiedzenie 
Komisji przedstawicieli Zarządu Gminnego ZOSP RP w Radomyślu nad Sanem 
celem złożenia informacji i wyjaśnień na temat ogólnej sytuacji gminnej straży, 
w tym informacji odnośnie ostatnich zjazdów Oddziału Gminnego w zakresie  
przeprowadzonych wyborów władz straży, delegatów na Zjazd Gminny, 
delegatów na Zjazd Oddziału Powiatowego.  
Radny Stanisław Kosiński wystąpił o odmulenie jeziora w Chwałowicach i 
konserwację rowów melioracyjnych na terenie gminy. 
Radny Stanisław Kosiński zwrócił się o postawienie obok budynku Urzędu 
Gminy tablicy informacyjnej zawierającej mapę całej gminy wraz z sołectwami 
celem rozpropagowania i promocji gminy. 
Radny Stanisław Kosiński wystąpił o udzielenie informacji na temat stanu 
realizacji wniosków zgłoszonych przez Komisję podczas posiedzenia 
objazdowego z dnia 07.07.11r.,  a dotyczących bezpieczeństwa publicznego w 
tym oceny stanu infrastruktury technicznej  i przeciwpowodziowej. 
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Ad. VI. 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
              
            Przewodniczący Komisji 
 
                             Tomasz Budziło  
 
Protokołował: 
Inspektor  ds.  obsługi Rady Gminy 
 
Piotr Chodur   
 
 
 
 


